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RSS.0002.37.2021 

Protokół Nr XXXVII/21 
z 37. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 28 października 2021 roku 

 

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz. 1372) 37. sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzyła 
Przewodnicząca Rady Hanna Piwowarska. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Mirosław Jarosz, 
- Z-ca Burmistrza – Ewa Fiedler – Łeńska, 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sekretarz MiG – Violetta Gaworczyk, 
- Sołtysi oraz kierownicy referatów UMiG. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powitała wszystkie zebrane 
na sesji osoby. Następnie przedstawiła porządek obrad 37. sesji. 
 

Pan Jakub Zawada w imieniu Burmistrza MiG złożył wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sobótka. Dodał, że 
już po posiedzeniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa otrzymaliśmy 
postanowienie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z pozytywną 
opinią do przesłanego projektu regulaminu. 
 

Zarządzono głosowanie nad złożonym wnioskiem 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 0. 
 

Po dokonanej zmianie porządek obrad sesji przedstawiał się następująco:  
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 29 września 2021 r. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 20 

września do 15 października 2021 r. 

4. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 

5. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sobótka na lata 2021-2035. 

6. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie Gminy Sobótka na 2021 rok.  

7. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

8. Uchwała w sprawie opłaty targowej. 

9. Uchwała w sprawie opłaty miejscowej. 

10. Uchwała uchylająca uchwałę nr XXVI/250/20 Rady Miejskiej w Sobótce  

z dnia 29 października 2020 r. w sprawie opłaty od posiadania psów. 
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11. Uchwała w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz stawek tych opłat. 

12. Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe. 

13. Uchwała w sprawie przejęcia przez Burmistrza MiG Sobótka zadania 

zarządzania odcinkami publicznych dróg powiatowych w miejscowości 

Sobótka w zakresie pełnienia funkcji inwestora.  

14. Uchwała w sprawie wydłużenia terminu rozpatrzenia petycji.  

15. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sobótka. 

16. Wolne wnioski i informacje. 
 

Ad. 2 
Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (15 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0) zatwierdziła protokół z sesji  
z dnia 29 września 2021 r.  
 

Ad. 3 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
od 20 września do 15 października 2021 r. (pełna wersja sprawozdania dostępna 
jest w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG Sobótka). 
 

Brak pytań do sprawozdania. 
 

Ad. 4 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przedstawiła informację  
z analizy oświadczeń majątkowych złożonych na jej ręce przez Radnych. 
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG przedstawiła informację z analizy 
oświadczeń majątkowych złożonych na ręce Burmistrza MiG. 
 

Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sobótka na lata 2021-2035 wraz z objaśnieniami do zmian przedstawiła Pani 
Magdalena Sączawa Skarbnik MiG. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/351/21 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 6 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
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w sprawie zmiany w budżecie Gminy Sobótka na 2021 rok wraz z uzasadnieniem. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Irena Gajewska poinformowała, że radni Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury 
i Sportu pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie działań komisji. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/352/21 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieoddane” 1. 
 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/353/21 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieoddane” 1. 
 

Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/354/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/355/21 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieoddane” 1. 
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Ad. 10 
Projekt uchwały uchylającej uchwałę nr XXVI/250/20 Rady Miejskiej w Sobótce  
z dnia 29 października 2020 r. w sprawie opłaty od posiadania psów przedstawił 
Pan Tomasz Miela. Powiedział, że niestety nie mamy dostępu do rejestru 
właścicieli psów w związku z czym wpływy z tej opłaty są znikome. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/356/21 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 2, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz stawek tych opłat przedstawił Pan Jakub Zawada. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że nawet po 
wprowadzeniu tych podwyżek gmina i tam będzie musiała dopłacać z budżetu do 
funkcjonowania tego systemu. 
Pan Jakub Zawada poinformował, że aby system się zbilansował konieczne byłoby 
podjęcie stawki na poziomie 39 zł, co przekraczałoby dozwoloną górną stawkę 
opłaty.  
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/357/21 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 2, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek 
letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe przedstawił Pan Jakub Zawada. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/358/21 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 2, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 0. 
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Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Burmistrza MiG Sobótka zadania 
zarządzania odcinkami publicznych dróg powiatowych w miejscowości Sobótka  
w zakresie pełnienia funkcji inwestora wraz z uzasadnieniem do uchwały 
przedstawił Pan Jakub Zawada. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Ryszard Saltarski powiedział, że w związku z rozpoczęciem budowy ścieżek 
rowerowych chciałby zapytać o odcinek przy ul. Świdnickiej od ul. Akacjowej do 
byłego zakładu Magnezyt, gdzie kiedyś była przepompownia i ujęcie wody. Dodał, 
że z tego ujęcia wody w kierunku Sobótki Zachodniej została położona rura 
azbestowa, która zasila cały Strzeblów i Sobótkę Górkę. Zapytał, czy ta rura nie 
będzie kolidowała w położeniu ścieżki rowerowej, a jeżeli tak to warto byłoby przy 
okazji ją wymienić? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że na ten moment wykonawca nie zgłosił 
żadnych problemów związanych z kolizją sieci wodociągowej więc 
najprawdopodobniej całość tej rury znajduje się poza przebiegiem tej ścieżki. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/359/21 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie wydłużenia terminu rozpatrzenia petycji wraz  
z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan Marek Juraszek Przewodniczący 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska poprosiła pracowników 
urzędu, aby na najbliższym posiedzeniu Komisji Spraw Obywatelskich, gdzie 
omawiane są sprawy związane z drogami poinformowano Radnych o postępie  
w tej sprawie.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/360/21 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody  
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sobótka przedstawił Pan Jakub 
Zawada. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXVII/361/21 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych” 0. 
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Ad. 16 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przedstawiła tematykę oraz 
daty najbliższych posiedzeń komisji zachęcając wszystkich radnych, sołtysów  
i dyrektorów do brania w nich udziału. Odnosząc się do dyżurów 
Przewodniczącego Rady poinformowała, że odbywają się one w poniedziałek, ale 
ze względu na różnego rodzaju ograniczenia związane z pandemią osoby 
zainteresowane spotkaniem prosi o kontakt z Biurem Rady, w godzinach pracy 
urzędu, aby ustalić sposób spotkania. 
Pan Bartosz Huzarski Radny Powiatu Wrocławskiego poinformował, że Zarząd 
Powiatu Wrocławskiego ustalił nowe stypendia sportowe i warto zapoznać się  
z tym, ponieważ na terenie naszej gminy mamy bardzo wielu sportowców i osób 
zasłużonych dla sportu (stypendia są również dla trenerów). Poinformował, że 
trwa nakładanie nakładki od granic powiatu do miejscowości  Księginice Małe (ok. 
3 km nakładki). Dodał, że aktualnie wyłaniany jest również wykonawca na krótki 
odcinek z Księginic Małych w kierunku Świątnik (od przepompowni do granicy 
wioski) w związku z oszczędnościami w inwestycjach drogowych (docelowo całość 
ma być zrobiona w przyszłym roku aż do Świątnik). Poinformował, że  
w najbliższym czasie doświetlone zostanie przejście przy szkole na ul. Świdnickiej 
oraz w Rogowie Sobóckim. Dodał, że jeżeli chodzi o przejście w Rogowie Sobóckim 
będzie rozmawiał z Wicestarostą, aby albo to przejście przesunąć, albo 
zlikwidować 2 miejsca parkingowe przy sklepie, ponieważ jest tam niebezpiecznie. 
Powiedział, że w Rogowie Sobóckim powstaną również 2 pierwsze wyświetlacze 
prędkości. Poinformował, że jeżeli chodzi o stypendia to już wiadomo, że 2 
naszych sportowców otrzyma takie stypendium na okres 10 miesięcy. Złożył 
podziękowania dla Burmistrza oraz wszystkich Radnych za poparcie budowy toru 
rowerowego. Dodał, że teren, który przekazuje gmina to około 20 ha, które od 
wielu lat są niewykorzystane. Poinformował, że udało się dojść do porozumienia  
z Urzędem Marszałkowskim. Zaznaczył, że dla gminy ten tor nie wiąże się  
z żadnymi kosztami na tym etapie (jedyny koszt to 60 tys. zł na połowę opłaty za 
PFU, ale jako Klub Kolarski w Sobótce zapewnili Burmistrza, że jeżeli gmina  
w przyszłym roku nie będzie mogła wygospodarować takich środków to załatwią 
tę kwotę).  
Radny Marek Juraszek powiedział, że ma w ręku petycję, która nie trafiła pod 
obrady komisji i chciałby zapytać dlaczego jedne petycje do nich trafiają, a inne 
nie? 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zapytała o jakiej petycji 
mowa? 
Radny Marek Juraszek odpowiedział, że petycja dotyczyła budowy chodnika we 
wsi Sulistrowiczki. Dodał, że złożono ją na dziennik 20 września 2019r. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że nie kojarzy 
takiej petycji dlatego musi to sprawdzić i wówczas udzieli odpowiedzi na zadane 
pytanie.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz podziękował Radnym za wyniki głosowania na 
dzisiejszej sesji. Dodał, że wprowadzanie jakichkolwiek podwyżek, które dotykają 
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społeczeństwa jest trudne. Zaznaczył, że niestety odpady są coraz droższe. 
Podziękował osobom zaangażowanym w to, że gmina otrzymała z Nowego Ładu 
9,5 mln zł (środki te zostaną przeznaczone wyłącznie na budowę kanalizacji  
w Michałowicach, Sobótce Zachodniej oraz Mirosławicach). Poinformował, że 
wybrano laureata najpiękniejszej wsi dolnośląskiej i jest to wieś Sulistrowice. 
Złożył gratulacje na ręce Pani Sołtys Alicji Krupy. Dodał, że 6 listopada odbędzie się 
gala z wręczeniem tytułu. Zaprosił Radnych i Sołtysów do udziału w tej gali. 
Powiedział, że ze względu na to, że na terenie gminy jest coraz więcej inwestycji 
gmina staje się placem budowy i powstają utrudnienia dlatego prosi wszystkich  
o daleko idącą wyrozumiałość. Zwrócił uwagę, że plac targowy rozrasta się  
w błyskawicznym tempie pomimo tego, że na początku mówiono, że umrze on  
w tym miejscu.  
Radny Ryszard Saltarski zwracając się do Burmistrza powiedział, że nie jest 
opozycją, tak jak to stwierdził na spotkaniu sołtysów. Dodał, że jest mieszkańcem 
gminy od 66 lat i dbanie o dobro mieszkańców tej gminy jest jego podstawowym 
obowiązkiem jako radnego, dlatego zwraca uwagę na różnego rodzaju 
nieprawidłowości lub niegospodarność, co przynosi rezultaty. Powiedział, że 
prawdopodobnie gdyby nie jego upór i upór mieszkańców w dążeniu do 
remontów dróg to Sobótka Zachodnia wyglądałaby tak jak przed remontem. 
Zaznaczył, że pomijając różnicę zdań na różne tematy zawsze popiera dobre 
rozwiązania dla mieszkańców. W imieniu mieszkańców Sobótki Zachodniej 
podziękował za wszystkie wykonane prace oraz za to, że znalazły się środki na 
kanalizację Osiedla Robotniczego.  
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła 37. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
 

Sesja trwała w godz. od 10:00 do 12:05 i odbyła się w Regionalnym Centrum 
Kultury Słowiańskiej z wykorzystaniem zdalnego trybu obradowania. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu. 
 
 

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                                                w Sobótce 

                                                                                                              Hanna Piwowarska 



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Potwierdzenie możliwości głosowania (lista obecności).

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 10:08:28

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zmiana porządku obrad sesji (wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 10:12:53

PRZYJETO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. BEZWZGLĘDNA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 29 września 2021 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 10:15:41

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2021-2035

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 10:44:04

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany w budżecie Gminy Sobótka na 2021 rok

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 10:51:54

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 1

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieoddany

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 11:00:12

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 1

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieoddany

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie opłaty targowej

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 11:05:31

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie opłaty miejscowej

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 11:12:10

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 1

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa nieoddany

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała uchylająca uchwałę nr XXIV/250/20 Rady Miejskiej w Sobótce z dnia 29 października 2020 r. w sprawie opłaty od
posiadania psów

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 11:15:47

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 2

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawek tych opłat

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 11:23:07

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 2

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na
której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 11:28:11

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 2

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski wstrzymał się

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie przejęcia przez Burmistrza MiG Sobótka zadania zarządzania odcinkami publicznych dróg
powiatowych w miejscowości Sobótka w zakresie pełnienia funkcji inwestora

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 11:37:54

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie wydłużenia terminu rozpatrzenia petycji

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 11:44:18

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



37. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sobótka

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-10-28 11:48:38

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński wstrzymał się

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24


